
 

 

 

Svartbjörnsbyns IF ledarmöte   
Plats: Perbacka 
Datum:  2025-02-17 
Deltagare:  Fotbollssektionen, ledare 
Tid:  1800 - 2100 

Närvarokontroll 

Närvaro från följande lag: P11/12, F12, P13/14, P15, PF16, 
PF17/18, PF19, A-laget 

Aktiva frågor 

- Laget.se – revidera info på laget (registrerade pass, 
namn, osv). En del registreringar kvarstår som 
ogjorda, lös ut detta vid varje pass alternativt när 
passet blir inställt. Påverkar LOK-stödet och skapar 
administrativa åtgärder på styrelsenivå 

- Utbildning 

o Tränare 2025: Inventera och återkoppla till 
föreningsmailen (C-Diplom, B-diplom) 

o Domarutbildning: Årgång 2011. Se över 
intresset bland spelare och återkoppla till 
föreningsmailen. Ingen info från NFF än. 
Föreningen saknade årgång 2010, 
påverkande tillgången. Krävdes mycket 
samordning externt.  

Kontaktperson: Sara Wallgren, utbildar på 
önskemål av föreningen. Tomas kvarstår som 
stöd/domaransvarig 2025. 

- Info Svartbjörnscupen: Datum fastställt till 5/7 
(Boden Alive-helgen). Kan bli en föreningsdag 

 



 
(samplanering av föreningens matcher) vid 
eventuell omplanering. Utskick i kalendern för 
anmälan och deltagande från föreningens sida. 
Inbjudan går ut i närtid till föreningar i Norrbotten. 
Spelformer: 5 mot 5 och 7 mot 7 vid cup, samtliga 
spelformer vid föreningsdag.  

Alternativ månad: föreningsdag i augusti.  

- Info föreningsuppdrag 

o Teamhäften: Dialog med Team-pay i 
december. Sent för leverantören att 
leverera produkter till sommarperioden. 
Styrelsen fattade beslut om att fortsätta med 
teamhäften 2025. Ändringar i antal häften, 
från individuell tilldelning per spelare och 
max 14 häften per familj, till 8 häften per 
familj oavsett antal barn och spelform.  

o Travet: Midnattsolstravet (14/6?) och 
preliminärt i början oktober. Återkommer när 
kontakt med Travet är etablerad och info 
kommer från dem. 

o Svartbjörnscupen: info löpande enligt F12. 

- Träningstider: Jan-mars nuvarande period. Ny 
period April ---). Föreningen fortsätter på 
Björknäsvallen och andra planer. Inga 
styrningar/infobehov från kommunen ännu. Dialog 
på central nivå avseende matchtider på Björknäs.  

- Info Bossevallen: planindelningen enligt 2024. 
Förlägg övningar på flera ytor om tillfälle finns. Start-
/stoppövningar kontra matchträning. När 
säsongen/vädret tillåter ska planer startas 
(skärning/gödsling). Investeringar i form av 
robotklippare till 11 mot 11, nuvarande 
robotklippare flyttas till 7 mot 7. Ny kiosk med 
kyl/frys/stekhäll, mm. Resultattavla monteras mellan 
båsen vid 11 mot 11. Taket förlängs över hela 
altanen samt en altandel längs hörnet ut från 
kiosk/vattenkranen. Projektor och ljudsystem 
monteras i samlingslokalen. Urstädning/rensning 
innan säsong, sker i föreningens regi. Anders 
återkommer med detaljer avseende detta, som ett 
event i kalendern. Tillse att dialogisera detta inom 
lagen i tid. 

Vaktmästaren arbetar 75%, komprimerad tid 
(senare start – tidigare avslut). 

- Info sponsorarbete: inriktning och målsättning. Ny 
planering för uppstart med sponsoravtal krävs i 
föreningen. Inriktning att föreningen får igång 



 
arbetet denna säsong. Behov av stöd från lagen för 
att hitta möjligheterna. Ett par individer i en 
arbetsgrupp för utveckling av detaljer. 

- Utveckla lagpolicy (5 mot 5 – 11 mot 11). Med syftet 
att reflektera och utveckla laget som helhet. 
Rekommendation: föredra den vid ett föräldramöte 
när vårens träningstider fastställs. Tillse att föräldrar 
och spelare signerar dokument tillsammans. 

- Utveckling ledare/tränare. Centrala utbildningar, 
föreningsgemensamma tillfälle. 

- Ansvar som ledare i föreningen: påbörjat uppdrag 
fullgörs säsongen ut. Ny ersättare ansvarar laget för. 

- Fotbollsskola (?): Under försäsongen för tillväxt i 3 
mot 3 och 5 mot 5. Tidig info en framgångsfaktor. 

- Uppstart 2020 (?). Tidig info och stöd för att starta 
upp laget. 3 ggr från föreningens sida och sedan 
ska föräldrar ”axla” ansvaret. Slå samman årgång 
19/20 under säsongen 2025, ska vi sträva efter det? 
Frågan bereds i sektionen och tidig inriktning ska 
dialogiseras. 

Info från styrelsen 

- Ska Fotbollssektionens finnas kvar i nuvarande 
konstellation. Grunden till förslaget är det ideella 
arbetet och bemanningen av dessa. För en 
beslutsfattande förmåga måste platser bemannas 
organisatoriskt. Ett förslag till årsmötet (24/3 kl 1830) 
är att sektionen avvecklas i sin nuvarande form och 
platserna införlivas i Svartbjörnsbyns IF:s styrelse. 
Seriespelande lag representeras med en eller flera 
platser. Styrelsemöten genomförs 1 gång per 
månad, men platsen kan bemannas av mer än en 
individ ur ett lag. Syftet är effektivisering av 
beslutsforum, minska arbetsbelastning och sprida 
på erfarenheterna inom föreningen. 
Informationsspridning sker via föreningens kanaler i 
tid och i samband med kallelsen till årsmötet. Info 
sprids ej via annat forum.  

- Ekonomin inför 2025 

o Medlemsavgifter: oförändrat från 2024. 
Övrigt: Föreningen hade ett överskott på 
160.000kr tack vare uthyrning av Perbacka. 
Återbetalning av bygdemedel till föreningen 
från Länsstyrelsen räkans bli 137.000kr (37% 
av totala investeringskostnader för 2024). 
Totalt eget kapital ca 480.000kr (250217), 
exkl lagens egna kapital och ej återbetalda 
bidrag. 



 
o Investeringar: se punkten Perbacka och 

Bossevallen.   

o Större utgifter: Vaktmästarens ordinarie 
kostnader för årsarbete. 

- Perbacka-arbete pågår, dialog med kommunen 
om färdigställande under jan/feb. 

Övrigt 

- Föreningens organisationsskiss säsongen 25/26 

- Dialog inom föreningen. Transparens krävs för att 
hantera större ärenden i tid. Meddela hellre än inte 
alls. Eventuella dialoger startar inom respektive lag 
och kan de ej lösas, ska de lyftas upp till 
sektionen/styrelsen 

- Årsmöte: 24/3 1830 – 2030 på BV 

Uppgifter till lagen inför ledarmöte nr 2:  

- Behov av kontaktperson kommunen avseende 
planering träningstider i föreningen på årsbasis. (En 
del av uppdraget fotbollsutvecklare). 

Klart senast: 250227. Pär Juhlin ansvarig. 

- Inventering av utbildning (C-diplom, B-diplom, 
domarutbildning) 

Klart senast: nästa ledarmöte 

- Behov av kontaktperson mot Travet avseende 
planering och genomförande av de tänkte 
tillfällena under 2025. 

Klart senast: 250227 

- Arbetsgrupp sponsorer uppstartad. Önskemål om 
ingående i arbetsgrupp. Intresserade tar kontakt 
med Christian Gustavsson direkt.  

Klart senast: nästa ledarmöte 

- Hur motiverar man en tränare att utveckla sig själv 
och laget mer effektivt? Förslag till föreningen på 
ämnesområden. 

Klart senast: nästa ledarmöte 

- Påbörja arbete med lagpolicy 

Klart senast: första föräldramötet som laget själv planerar och 
genomför (utkast). 

- Ska föreningen planera för fotbollsskola? Ansvariga? 
Platser? Hur många gånger? 



 
Klart senast: ej aktuellt i rådande läge med hänsyn till resurser 

och spelform (7 mot 7) 

- Intern förberedelse av era önskemål på kommande 
träningstider utomhus (Björknäs).  

Nästa möte: 

Tid: 7/4 kl 1800 - 2100 

Plats: Perbacka 

Väl mött! 
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